

Title (en)  
ROOFING SYSTEM.

Title (de)  
BEDACHUNGSBAUWEISE.

Title (fr)  
SYSTEME DE TOITURE.

Publication  
**EP 0377001 A1 19900711 (EN)**

Application  
**EP 89905429 A 19890419**

Priority  
GB 8809163 A 19880419

Abstract (en)  
[origin: WO8910456A1] A roofing system comprises a plurality of plate members (10), a series of side edge members (14) and a series of fascia edge members (22) all of synthetic material to be fitted over a prepared roof support structure (12). Each side edge member (14) has a plate portion (16), a barge portion (18) and a soffit portion (20). Each fascia edge member (22) has a plate portion (24), a fascia board portion (26) and a soffit portion (28). Adjacent members are interconnected together to form waterproof joints and provide a waterproof covering for the roof support structure (12). Each fascia edge member (22) incorporates a drainage channel (32) provided in the plate portion (24).

Abstract (fr)  
Le système de toiture décrit comprend plusieurs éléments de panneaux (10), une série d'éléments de bords latéraux (14) et une série d'éléments de bords frontal (22), tous composés d'un matériau synthétique et conçus pour être installés sur une structure de support de toit préparée (12). Chaque élément de bord latéral (14) comporte une partie panneau (16), une partie frise (18) et une partie sous-face (20). Chaque élément de bords frontal (22) comporte une partie panneau (24), une partie panneau frontal (26) et une partie sous-faces (28). Les éléments adjacents sont reliés entre eux de façon à former des joints étanches et à assurer une couverture étanche pour la structure de support de toit (12). Dans chaque élément de bords frontal (22) est incorporé un canal de drainage (32) ménagé dans la partie panneau (24).

IPC 1-7  
**E04D 3/32; E04D 9/00; E04D 13/15**

IPC 8 full level  
**E04D 3/32 (2006.01); E04D 9/00 (2006.01); E04D 13/158 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**E04D 3/32 (2013.01); E04D 9/00 (2013.01); E04D 13/158 (2013.01); E04D 13/1585 (2013.01)**

Citation (search report)  
See references of WO 8910456A1

Cited by  
US11060289B2; DE102009035035B3

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8910456 A1 19891102; EP 0377001 A1 19900711; EP 0377001 B1 19921111; GB 2228278 A 19900822; GB 8809163 D0 19880525; GB 8928358 D0 19900523; IE 65714 B1 19951115; IE 891254 L 19891019**

DOCDB simple family (application)  
**GB 8900411 W 19890419; EP 89905429 A 19890419; GB 8809163 A 19880419; GB 8928358 A 19890419; IE 125489 A 19890419**